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De Spiegel waar iedereen in moet gaan kijken
 

Gemeente Westland en Westland Verstandig
Politieke zaken zijn niet altijd meteen even duidelijk, toch wil Westland Verstandig helderheid geven. In
begrijpelijke taal, aan alle Westlandse inwoners en ondernemers. Zaken die in de politieke pijplijn zitten,
moeten resoluut worden aangepakt en er zijn vele zaken die anders, beter en sneller geregeld kunnen
worden. Als u die mening ook bent toegedaan, laat het ons weten. Uw ideeën en suggesties zijn welkom,
grote en kleine. Wij kunnen ermee aan de slag. De uitwerking van uw idee of suggestie kan leiden tot
een betere leefsituatie van het Westland en haar inwoners.
Dus laat u horen, wij luisteren naar de burgers en treden daadkrachtig op.
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Gemeente Westland
Naaldwijk, Honselersdijk, Kwintsheul, Wateringen, Poeldijk, Monster, Ter Heijde, Maasdijk,
’s-Gravenzande, Heenweg en De Lier.
Westland Verstandig wil alle inwoners van Westland vertegenwoordigen. Jong en oud willen wij
inspireren om een (politieke) mening te vormen. Uw input is daarbij onontbeerlijk. Zo ontstaat er een
scala aan standpunten waaraan een ieder zich kan spiegelen.

 

Bezoek ons Burgerkantoor ‘s-Gravenzande op werkdagen tussen 13.00 uur en
15.00 uur aan het Marktplein 10 in ’s-Gravenzande of ons Burgerkantoor
Naaldwijk aan de Prinses Julianastraat 43a op dinsdag, woensdag en
donderdag tussen 13.00 uur en 15.00 uur. Ook kan altijd een afspraak gemaakt
worden op 06-53401068 of mailen naar info@duijsens.net.

 

Zoals eerder beloofd aanvullende gelden in 2024 voor Bibliotheek, Cultuurweb,
voor Westlandtheater de Naald, voor cultuur in Westland en voor erfgoed. Ook
de gevraagde € 450.000,-- voor de komst van het Kunstmuseum bij het Streek-
en tuinbouwmuseum
Zoals eerder toegezegd zouden er extra gelden worden uitgetrokken voor cultuur, de Bibliotheek,
behoud erfgoed en zaken als de herdenking 80 jaar bevrijding, de Wateringse molen etc.
Natuurlijk draagt Westland Verstandig -en dat werd ook afgesproken in het coalitieakkoord-
kunst, cultuur en erfgoed ook een warm hart toe. Hetzelfde geldt voor de Bibliotheek, WNT,
Cultuurweb, maar zeker ook de Naald. Wel geen nieuwe Naald vanwege de te hoge kosten
daarvan. Andere zaken hebben financiële voorrang.

mailto:info@duijsens.net
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De Bibliotheek krijgt voor activiteiten en de verbouwing bibliotheek ‘s-Gravenzande voor de Vrije
Universiteit er voor 2024 liefst € 900.000,-- bij. Aanpak laaggeletterdheid hoort daar ook onder.
Die aanpak heeft prioriteit.
Cultuurweb krijgt extra € 590.000,--, voor cultureel erfgoed wordt € 200.000,-- extra uitgetrokken
en voor de Naald € 320.000,--. Afgelopen weken klaagden een aantal partijen (vooral CDA, D66)
over onder meer gebrek aan steun voor cultuur en de Bibliotheek bij de coalitie. Die klachten zijn
ongegrond. Wellicht is het in de toekomst beter even af te wachten wat er komen gaat, zeker als
al meerdere keren vanuit het College is aangegeven dat aan financiële zaken wordt gewerkt. Nu
een hoop onzin en sentimenteel gedoe voor niks, voor de muziek uitlopen en staat politiek gewin
helaas voorop.
Voor wat betreft het Kunstmuseum kan wat Westland Verstandig betreft een hoger bedrag
worden vrijgemaakt en wellicht het bedrag (€ 225.000,--) dat teruggaat naar de algemene reserve
daarvoor inzetten in goed overleg met de initiatiefnemers.
Al deze zaken en bedragen moeten nog door de Raad worden vastgesteld. Gezien de eerdere
steunbetuigingen zal dat wel gaan gebeuren, lijkt ons. Een goede benadering door College,
gezien de beperkte financiële mogelijkheden en een goede inzet van de zgn. Coronareserve
(euro’s die van het Rijk werden ontvangen voor de gevolgen van Corona).

Andere Westlandse politieke partijen steunen initiatiefvoorstel van Westland
Verstandig om meer geld in 2025 voor vrijwilligers en dus ook mantelzorgers
niet. Vrijwilligers en mantelzorgers zijn onmisbaar voor Westland. Niet steunen
is raar, maar waar
Westland Verstandig meent dat ook in deze tijden voor inwoners die het financieel minder goed
hebben alle bestaande regelingen in stand worden gelaten. Dus geen 2% kaasschaaf of andere
versoberingen. Alleen regelingen die wel erg ontspoord zijn, bijsturen.
Westland Verstandig mist in Westland -zoals tientallen andere gemeenten wel hebben- een
subsidieregeling voor vrijwilligers en mantelzorgers. Door een geldelijke bijdrage toont de
gemeente betrokkenheid, toont ze waardering en ondersteunt zij echt activiteiten waar
vrijwilligers bij betrokken zijn en maakt die mogelijk. De euro’s die voor de regeling nodig zijn, had
Westland Verstandig ook al aangewezen, nl. gelden die nu zonder nut worden uitgegeven en met
deze regeling voortaan voor vrijwilligers / mantelzorgers worden ingezet. Helaas werd dit voorstel
niet gesteund door College en de Raad. Later gaan we dat nog een keer proberen.
Soms zijn besluiten niet echt goed te begrijpen, maar dat is helaas ook politiek.
 

Het Rijk gooit de opvang van asielzoekers over de schutting naar de
gemeenten en die moeten het maar zien op te lossen. Westland mag daar zeker
een mening over hebben. Kritiek op dat standpunt binnen en buiten Westland
niet terecht
Al eerder gooide het Rijk in 2015 alle jeugdzorg, maatschappelijke ondersteuning (WMO) over de
schutting naar de gemeenten. Dat is de reden dat veel gemeenten nu in financiële problemen
verkeren, die ze helaas noodgedwongen op de inwoners moeten afwentelen.
 
Het Rijk maakt nu een chaos van de asielzoekersstroom die naar Nederland komt. Er komen te
veel -niet echte- vluchtelingen deze kant op. De landelijke partijen VVD, D66, ChristenUnie-SGP,
CDA, ondersteund door alle linkse partijen hebben de huidige te grote instroom willens en wetens
laten ontstaan. Nu er opvangproblemen zijn, is het erg simpel van het Rijk om deze via een
dwangwet door te schuiven naar gemeenten in Nederland. Die wet is niet in orde en het staat
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Westland vrij dat kenbaar te maken, zoals gedaan is. Natuurlijk hebben de diverse politieke
partijen dat op een andere wijze verwoord en Westland Verstandig is het zeker niet in alle
opzichten met enkele andere partijen eens. Wel met de conclusie: deze wet is slecht en voor
Westland niet uitvoerbaar.
 
Westland heeft geen ruimte voor de opvang van asielzoekers en ook is er in Westland geen
draagvlak onder de inwoners voor extra asiel-huisvesting. Geen ruimte omdat Westland al ieder
jaar vele honderden statushouders moet opvangen. Dat gebeurt in het CarltonHotel en die
statushouders moeten doorstromen naar pensions die er nog moeten komen. Opvang in het
hotel ontlastte Ter Apel al doordat statushouders daar sneller konden vertrekken. Aan de
doorstroming statushouders moet nu gewerkt worden, want Westland Verstandig vindt dat de
statushouders niet naar de beschikbare sociale huurwoningen moeten. Die sociale huurwoningen
moeten gaan naar onze eigen inwoners die vaak al vele jaren wachten.
 
Westland heeft jarenlang te weinig gedaan aan de bouw van goedkope starterswoningen en daar
moet echt snel een inhaalslag gemaakt worden. Ook dit moet nu echt gebeuren en alle aandacht
moet daarnaar gaan. Westland Verstandig tracht dat snel te realiseren. Hetzelfde geldt voor
seniorenwoningen / groepswonen. Ook daar is concrete actie snel nodig.
 
Dan huisvesten we nog 450 Oekraïense mensen en moeten we nog enkele duizenden bedden
voor arbeidsmigranten realiseren. Allemaal zaken die echt nodig zijn. We kunnen daar niet nog
eens zeker ruim 700 asielzoekers of een deel daarvan bij hebben als gemeente.
 
Draagvlak onder de inwoners is er zeker ook niet voor de opvang van asielzoekers in Westland.
3/4e van de Gemeenteraad is uitgesproken tegen de komst, op straat hoor je hetzelfde. De
afgelopen jaren vond geen enkel initiatief plaats voor de komst, ook niet bij andere politieke
partijen, omdat er geen steun is en onze inwoners willen terecht dat we iets gaan doen aan meer
goedkope huizen voor onze eigen inwoners.
 
Natuurlijk zijn er in de politiek ook andere geluiden zoals bij D66 en CDA. Deze partijen trachten
de -buiten Westland- best wel kritische geluiden over het standpunt van Westland over de
Spreidingswet kracht bij te zetten door woorden als “Westland het afvalputje van Nederland”, “we
schamen ons hier te wonen” en “wordt lid van D66 want wij zijn tegen een weigergemeente en
voor een wij-gemeente”, etc. Natuurlijk willen deze partijen hun achterban hiermee behagen. Ook
trachten ze te vergoelijken wat hun landelijke partijen verkeerd gedaan hebben. Door dit soort
uitspraken beschadigen CDA, Dd66, PvdA, GL pas echt het Westland. Zij voeden de
persuitlatingen van meestal links georiënteerde personen alleen maar om kiezers voor zich te
winnen! D66, CDA etc. laten echter na aan te geven waar, hoe en wanneer in Westland een
asielzoekerscentrum kan worden gecreëerd en hoe ze draagvlak daarvoor willen vinden,
uitgaande van ervaringen over de bouw van flexwoningen. Dus enkel wat schreeuwen zonder
inhoud…
 
Gezien de uitslag van de recente gemeente- en landelijke verkiezingen staat vast dat de
Westlandse kiezers willen dat het 0-asielzoekersstandpunt in Westland wordt verdedigd. Dat
laatste is voor Westland Verstandig het uitgangspunt. Onze inwoners, daar zijn we van en daar
doen we het nog steeds voor.
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Westland Verstandig-middag in de verpleeghuis De Kreek in ‘s-Gravenzande
zeer druk bezocht
Veel erg goede muziek, taart, honderden advocaatjes met slagroom en ontzettend veel
enthousiaste bewoners met familie zorgden voor een meer dan geslaagde middag in De Kreek.
Leden van Westland Verstandig haalden de bewoners van hun kamers en zorgden dat alle
lekkers op tafel kwam. Het Kassenbouwerskoor, het koor “My Way”, Britt Gardien en echtgenoot
en tenslotte Koos Janssen en Ruud Kouwenhoven, zorgden op een geweldige wijze voor de
muziek. Van 14.00 uur tot 17.00 uur werden de bewoners vermaakt. Vele boeiende gesprekken
van de aanwezigen met onze fractieleden gaven weer duidelijk aan wat er leeft onder onze
inwoners. Daarmee gaan we weer aan de slag!
In maart gaat Westland Verstandig naar een verpleeghuis in Naaldwijk. We verheugen ons daar
nu al op.
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Westland Verstandig wil nu wel een onderzoek naar gebruik gronden in
Westland. Welke gronden zijn in Westland echt nodig om de tuinbouw in
Westland als belangrijke economische motor te handhaven en liefst te
versterken
Van de ruim 9.000 ha die Westland groot is, is bijna 5.000 ha bestemd voor de glastuinbouw. Ca.
1.000 ha is water. Wonen, groen, recreatie, industrie, wegen, fietspaden etc. zijn dan totaal ca.
3.000 ha.
Door Westland rijdend worden heel veel percelen waargenomen waar al vele jaren geen kassen
staan. Die liggen braak! Ook zie je op dezelfde tocht heel veel volstrekt verouderde kassen waar
niet of nauwelijks nog in geteeld kan worden.
Naar verluidt staan er in Westland ca. 2.300 kassen waarvan 1.200 zwaar verouderd zijn. Vaak
staan die verouderde kassen ook nog eens bij elkaar met veel braak liggende percelen er om
heen. We noemen gebieden als Westduinlaan in Monster, de Symfonie in Honselersdijk, maar zo
zijn er nog heel veel meer gebieden in heel Westland te noemen die geen enkele bijdrage (meer)
leveren aan Westland als de glazen stad van Europa.
Deze verouderde kassen en braakliggende percelen heeft Westland blijkbaar niet nodig om toch
nr. 1 in Nederland en de wereld te zijn op het gebied van de tuinbouw, innovatie en nieuwe
ideeën.
Westland Verstandig gaat nog maar een keer het initiatief nemen om het College te verzoeken
grondig uit te zoeken welke delen van de 5.000 ha bebouwd zijn met goede kassen en welke
percelen braak liggen of in beslag genomen worden door zwaar verouderde kassen. Dit moet
dan ook ruimtelijk goed in beeld worden gebracht. Als dat in beeld is, dan kunnen we als
Westland verdere plannen maken en een aantal ruimte eisende dringende grote vraagstukken
(zoals meer groen, meer passende woningen voor starters, senioren, groepswonen) snel
oplossen. Voorts kunnen we dan de Provincie en lobbyorganisatie Glastuinbouw Nederland
overtuigen dat niet alle voor glastuinbouw bestemde gronden “heilig” zijn. We kunnen dan ook
zorgen dat Westland groener en leefbaarder wordt, een betere wegeninfrastructuur krijgt, beter
openbaar vervoer, meer recreatie, meer ruimte voor de maakindustrie etc. Dat laatste zal in de
nabije toekomst zeer belangrijk worden. Immers duidelijk is dat florerende tuinbouw en goede en
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prettige leefomgeving hand in hand gaan. Want zonder mensen geen tuinbouw en geen mensen
als alle leefomstandigheden niet goed geregeld zijn!
Westland Verstandig zal bij motie een dergelijk onderzoek vragen. Overigens werd al eerder
toegegeven door het bestuur dat een dergelijk onderzoek wenselijk gezien werd, maar blijkbaar
is beloven eenvoudiger dan doen! Wel belangrijk.
 

Westland moet echt starterswoningen gaan bouwen. De gemeente is aan zet
om dit al te lang bestaande probleem op te lossen
De gemeente Westland moet de woningen bouwen waarop onze inwoners aan het wachten zijn.
Dat geldt zowel voor starters- als seniorenwoningen. De ruimte in Westland is schaars. Westland
Verstandig wil in ieder geval dat snel betaalbaar gebouwd wordt. Dat kan en moet snel gebeuren
op locaties die daarvoor geschikt zijn. Ook als het verplaatsbare woningen zijn.
Westland Verstandig wil het HOT-perceel van ruim 5 ha aan de Middel Broekweg in
Honselersdijk inzetten. Dus niet het deel van dat perceel dat tegen Honselersdijk aan ligt, maar
het deel wat aan de Middel Broekweg ligt. Daar is plaats, daar is een goede ontsluiting en daar
zijn geen bezwaren te verwachten mits het belang van de buren in acht genomen wordt.
Westland Verstandig vindt de gedachte dat dit deel van het perceel per se voor de tuinbouw moet
blijven een rare. Het perceel ligt al vele jaren braak. In Westland liggen -ook al vaak vele jaren-
nog honderden hectaren grond braak en daar hoor je echt niemand over binnen de gemeente of
LTO. Dus deze 4 ha zal zeker geen afbreuk doen aan Westland voor wat betreft de tuinbouw,
maar zal wel een grote bijdrage leveren aan de grote vraag naar goedkope woningen. De
weerstand van LTO lijkt dan ook niet echt goed doordacht. LTO moet zich meer zorgen maken
over de vele braakliggende percelen en de vele percelen met heel slechte kassen in Westland.
Dus stoppen met dit soort bezwaren en aub echt meedenken aan wat goed voor Westland en de
tuinbouw is.
De Provincie wil dat gemeenten veel meer goedkope woningen realiseren. Westland wil dat nu
concreet snel doen, maar dan moet Westland natuurlijk wel de ruimte van de Provincie daarvoor
krijgen op deze kavel aan de Middel Broekweg.
Westland Verstandig is ervan overtuigd dat alleen snelle bouw van goedkope woningen
gerealiseerd kan worden aan de zijde van de Middel Broekweg en dus niet aan de kant van
Honselersdijk. De Provincie zou daar toch ook akkoord mee moeten gaan, mede gezien haar
recente berichten over meer goedkope woningen. Westland geeft daar dan als eerste gemeente
uitvoering aan.
Ondanks de harde toezegging van de gemeente aan de omwonenden in de bestaande
woonwijken dat enkel Westlandse starters gehuisvest zullen worden, moeten we toch vrezen dat
er bezwaren gaan komen. Dus willen we de vaart erin houden, dan aan de andere kant bouwen
en wel aan de zijde van de Middel Broekweg. Dan kan als de Provincie akkoord gaat. Wellicht
dat ook de Provincie eens gewezen wordt op hoe Westland ruimtelijk er uit ziet. Als het al nodig
is de Provincie aanbieden de percelen aan de Waellandweg, Molenweg, Poeldijkseweg,
Opstalweg (samen meer dan ruim 5 ha), die eerder genoemd werden door de Provincie, voor
verplaatsbare woningen, weer enkel voor de tuinbouw te gaan inzetten. Per saldo is er dan geen
afname van tuinbouwgrond.
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Zeker geen verschraling cultuur en Bibliotheek door kaasschaaf van 2%
Doordat er structureel bezuinigd moet worden door de gemeente Westland moeten organisaties
zoals de Westlandse Bibliotheek ook 2% inleveren van de structurele subsidie (€ 2.635.000,--
over 2023) die zij ontvangt van de gemeente over 2024. Van belang is het te weten dat de
Bibliotheek over 2024 structureel ontvangt € 2.741.000,-- omdat ze door indexeringen ongeveer
€ 155.000,-- extra krijgt. Daarnaast ontvangt de Bibliotheek over 2024 nog € 900.000,-- uit het
Coronafonds voor onder meer extra activiteiten in 2024. De 2% wordt dus ruimschoots
opgevangen en dus kan de Bibliotheek al haar belangrijke taken gewoon uitvoeren, dus ook
aanpak laaggeletterdheid. Partijen als CDA en D66 fulmineren al maanden dat er een
verschraling plaatsvindt van de bibliotheektaken door de 2% kaasschaaf, maar dat klopt natuurlijk
van geen kanten. Wel zullen voor 2025 en volgende de nieuwe activiteiten van de Bibliotheek
bekeken moeten worden op nut en noodzaak en de financiële gevolgen.
Hetzelfde financiële verhaal kan gehouden worden over Cultuurweb. Cultuurweb krijgt jaarlijks
meer dan € 1 miljoen van de gemeente aan subsidie. Ook zij krijgt structureel meer in 2024
ondanks de kaasschaaf en ook zij ontvangt extra geld uit het Coronafonds voor de komende 3
jaren. Dus de opmerkingen van met name CDA en D66 over de gevolgen van de 2% kaasschaaf
slaan kant noch wal. Beide partijen trachten door sentimentele uitingen een onjuist beeld te
creëren enkel in een poging verloren kiezers terug te winnen naast de slechte hunkering van
enkele raadsleden van die partijen om aandacht! Zo maken ze Westland echt niet beter!
Opvallend is dat de budgetten van welzijnsorganisatie Vitis en het Sociaal Kernteam ook met 2%
zijn ingekort en deze organisaties vangen dat zelf op en klagen niet.
 

Openbaar vervoer in Westland moet echt snel verbeteren. (Te)veel kritiek op
streekvervoerder EBS. Metropoolregio (MRDH) doet te weinig aan verbetering.
Actie door de gemeente vereist
Al heel lang wordt door onze inwoners terecht geklaagd over het openbaar vervoer in Westland.
Goed openbaar vervoer is betrouwbaar (op tijd), een hogere haltedichtheid in de dorpen,
goedwerkende slimme apps, efficiënt, betaalbaar en genoeg bussen op momenten dat die nodig
zijn. Het openbaar vervoer in Westland wordt financieel en organisatorisch geregeld door de
Metropoolregio van 21 gemeenten waaronder Westland. Daar zit voor Westland een probleem.
De Metropoolregio denkt voor OV vooral aan Den Haag en Rotterdam. Daar is het prima
geregeld! Dat zal anders moeten.
 
Het OV in Westland zou beter georganiseerd moeten worden. Inzet van meer kleine bussen die
wel door de dorpen kunnen rijden. Bushaltes in de dorpen, dus ook weer in Monster. Meer het
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accent leggen op snelle busverbindingen vanuit onze dorpen naar de metro in Hoek van Holland
aan de ene kant, van daar snel verder naar tramverbindingen in Wateringen / Den Haag aan de
andere kant.
 
De laatste jaren is er een groot OV-probleem bijgekomen. Sedert EBS het streekvervoer verzorgt
zijn er ernstige en veel klachten over de wijze van rijden, de zwaarte van de bussen en vooral het
veelvuldig niet komen opdagen van bussen en een volstrekt niet functionerende
klachtenprocedure bij EBS. Ondanks vele beloften is er geen enkele verbetering en ontvangt
Westland Verstandig nog vele klachten over het -zonder aankondiging- uitvallen van bussen.
Westland Verstandig gaat door met het onder de aandacht brengen van deze problemen. Als het
niet snel verbetert, dan zou EBS vervangen moeten worden. De gemeente moet via de
Metropoolregio meer doen om een OV te krijgen dat wel efficiënt en betrouwbaar is. Dus de
gemeente moet zich niet langer verschuilen achter de Metropoolregio, maar zelf in actie komen.
Het gaat tenslotte om ONZE inwoners. Westland Verstandig gaat door met het eisen van
daadkracht bij onze verkeerswethouder.

Artikel 42-vragen aan College

1 februari 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake effectiviteit van het Meldpunt
 
Vraag 171 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
In het verleden zijn er vele opmerkingen gemaakt over het niet goed functioneren van het
gemeentelijk Meldpunt BuitenBeter. Kwesties werden als afgehandeld aangemerkt, terwijl er in
het geheel niets gebeurd was en ook geen inhoudelijke reactie werd gegeven. Er zou een nieuw
systeem komen. Het nieuwe systeem is er, maar nog steeds wordt op dezelfde wijze gewerkt.
Bijgaand een voorbeeld en er zijn er inmiddels meerdere.
 
Wil een Meldpunt deugdelijk functioneren, dan zal de melding serieus genomen moeten worden
en zal ook daadwerkelijk actie of reactie gegeven moeten worden. Enkel een computersysteem
wat automatisch na een paar dagen terugmeldt “Uw melding …..is afgehandeld” wekt agressie
en boosheid op bij de melders. Dit is toch alleszins begrijpelijk.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Welke verbeteringen zijn er doorgevoerd in het systeem inzake het Meldpunt? Kan de
Raad daarover geïnformeerd worden?

2. Waarom gebeurt het toch nog dat gehandeld wordt zoals dat in het verleden het geval
was, namelijk zonder actie of reactie een bericht dat de melding afgehandeld is, terwijl er
niets gebeurd is?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
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termijn.
 

2 februari 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake klachten over zogenaamde weesbootjes in Westland
 
Vraag 172 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Bij onze fractie komen bijna wekelijks klachten binnen over zogenaamde weesbootjes in
Westland, althans bootjes die zwaar gehavend ergens liggen in openbaar water aan kades die
vaak eigendom van de gemeente zijn.
 
Ook worden wij vaak erop gewezen dat er gevaarlijke situaties zijn doordat olie nog in de bootjes
zich bevindt en algemeen bekend is dat 1 liter olie 10.000 m3 water kan verontreinigen met nog
allerlei bijkomende schadelijke gevolgen van dien. De gemeente heeft er dus ook belang bij dat
de bootjes worden opgeruimd.
 
Onder deze vraag worden een aantal foto’s gevoegd van de situatie aan de Havenstraat in
Monster, maar we kunnen nog vele tientallen andere foto’s bijvoegen van situaties elders.
Meldingen op dit punt helpen niet en het lijkt dat de gemeente en het Hoogheemraadschap
elkaar de bal toespelen, maar naar de mening van Westland Verstandig moet de gemeente zich
deze belangen aantrekken omdat het om de leefomgeving gaat en over de waterkwaliteit.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Hoe kunnen op korte termijn concrete acties worden ondernomen tegen verwaarloosde
bootjes die overal liggen en die blijkbaar door de eigenaren niet onderhouden worden?

2. Is het College bereid om hier de nodige actie op te ondernemen?

 Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
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5 februari 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake nadere vragen Meldpunt
 
Vraag 173 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Naar aanleiding van onze vraag over het Meldpunt worden we overstelpt met reacties van
mensen uit Westland die soortgelijke ervaringen met het Meldpunt hebben, ook recent.
 
Er gebeurt niets, er wordt een no reply-adres gehanteerd zodat ook geen reactie terug gegeven
kan worden en de situatie ter plekke wordt niet verbeterd ondanks het bericht dat de klacht is
afgehandeld.
 
Dit kan echt niet langer meer zo en het College zou per direct in actie moeten komen.
 
Het no reply-mailadres zou moeten worden gewijzigd in een e-mailadres wat wel beantwoord kan
worden en er zou daadwerkelijk actie moeten worden ondernomen. Als dat niet het geval is, zal
dat ook duidelijk moeten worden aangegeven waarom niet en wanneer dan wel actie wordt
ondernomen. Op deze wijze een Meldpunt in de lucht houden is enkel zonde van de vele euro’s,
zonde van de personele tijd en ook levert dat geen enkele verbetering op.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

Herkent het College zich in vorenstaande problemen die er op dit moment nog steeds met
het Meldpunt zijn en hoe te verbeteren en wanneer gebeurt dat?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
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termijn.
 

5 februari 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake aanvragen Oranje-comités zouden in 2024 eenvoudiger zijn!
 
Vraag 174 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
De subsidies voor alle Oranje-comités moeten blijkbaar opnieuw aangevraagd worden voor 2024.
Eerder werd de toezegging gedaan dat de administratieve lasten van die comités verlicht zouden
worden en dat de aanvraag voor 2023 ook voor de komende jaren zou gaan gelden. Ook is er
nog geen subsidie overgemaakt, terwijl Koningsdag en Dodenherdenking toch naderen. Blijkbaar
is er al correspondentie hierover vanuit één van de Oranje-comités richting het College.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Waarom wordt vorenstaande terechte toezegging om de administratieve lasten te
verlichten, niet goed nagekomen en worden de Oranje-comités niet tegemoetgekomen?

2. Wanneer worden de gelden overgemaakt naar de Oranje-comités, zodat zij ervan
verzekerd kunnen zijn dat in 2024 de festiviteiten en Dodenherdenking kunnen
plaatsvinden zoals gebruikelijk is?

3. Kan beter gecommuniceerd worden met de Oranje-comités, zodat irritatie voorkomen
wordt en wellicht meer begrip kan worden tot stand gebracht?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

5 februari 2024

van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de Raad
inzake verlichten zebrapaden in Westland
 
 
Vraag 175 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Westland Verstandig pleit al jaren voor verlichte zebrapaden zodat vanuit het wegdek duidelijk
het zebrapad wordt gemarkeerd. We zien nu bij het Prinsenbos (Grote Achterweg / Zwartendijk)
dit uitgevoerd worden. We zouden dat veel meer in Westland willen zien. Het komt de
verkeersveiligheid echt ten goede. Onbelicht zijn zebrapaden lastig te zien. Andere gemeenten
lopen op punt duidelijk voor!



26-02-2024 14:49 Nieuwsbrief De Spiegel van Westland Verstandig editie nr. 49

https://mailchi.mp/c125ea519c38/nieuwsbrief-de-spiegel-van-westland-verstandig-editie-nr-10688381 13/22

 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Is het College bereid om de bij het Prinsenbos aangebrachte verlichting ook elders in
Westland aan te brengen?

2. Wat zijn de kosten geweest van de hiervoor genoemde verlichting?

 Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

6 februari 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake vergunningsvrij bouwen mantelzorgwoningen
 
Vraag 176 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Enige jaren geleden is onze fractie bezig geweest met het vergunningsvrij bouwen bij bestaande
woningen. Destijds zijn de regels versoepeld en bij onze fractie wordt zo nu en dan wel nog
navraag gedaan, omdat de regels niet bekend blijken te zijn. Het is niet duidelijk hoeveel
mantelzorgwoningen in Westland gebouwd zijn.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Is het mogelijk dat uw College de regeling over vergunningsvrij bouwen van
mantelzorgwoningen nog een keer bekend maakt via Westland Report, ofwel Westland
nieuws?

2. Hoeveel vergunningsvrije mantelzorgwoningen zijn er de afgelopen drie jaren in Westland
gerealiseerd?

3. Is het College het met de fractie van Westland Verstandig eens dat het bouwen van dit
soort woningen in Westland zou moeten worden aangemoedigd?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

7 februari 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake verkeersregelinstallatie Molenstraat / Molenweg / Haagweg te Monster
 
Vraag 177 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
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Nog steeds komen bij onze fractie klachten binnen over de trage verkeersafwikkeling op de
vorenstaande kruising. Die zijn ontstaan door het conflictvrij maken van de kruising toen de oude
verkeersinstallatie vervangen moest worden.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Er was geen sprake van een onveilige verkeerssituatie. De statistieken vermelden slechts
een enkele aanrijding is de jaren ervoor. De verkeersveiligheid was niet in het geding, c.q.
kan niet gebruikt zijn als argument voor de vertraging als gevolg van het conflictvrij maken.
Kunnen de data beschikbaar komen op basis waarvan toch die beslissing is genomen?

2. Welke landelijke normen zijn er voor de toetsing van het functioneren van een VRI?
3. De WOS heeft de wethouder indertijd gevraagd uitleg te geven over de vertraging n.a.v.

een groot aantal klachten die bij de WOS waren binnengekomen. Aangegeven werd dat
het indienen van een klacht weinig zin heeft omdat de verkeersveiligheid in het geding is.
Zoals geschreven was dat niet het geval. Op grond van welke argumenten heeft de
wethouder dat gezegd?

4. Een van de latere klagers bij de gemeente heeft bericht gekregen van de gemeente dat de
klacht niet als klacht wordt behandeld, maar als melding. Wat is de reden daarvan?

5. Een verzoek om inzage in het dossier door dezelfde klager is nog altijd niet gehonoreerd.
Wat is de reden daarvan?

6. Een toezegging door de wethouder gedaan in oktober 2023 om uitleg te geven over de
geregistreerde cycluslengte in de zomer van 2023 is hij niet nagekomen. Wat is de reden
daarvan?

7. De trage verkeersafwikkeling leidt tot gevaarlijke situaties omdat met name fietsers en
brommers door rood licht oversteken omdat niet duidelijk is waarom het zo lang duurt
voordat ze groen licht krijgen. Wat gaat het College doen om ervoor te zorgen dat er een
betere doorstroming komt? Is er al een second opinion uitgevoerd?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

8 februari 2024
 
Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake houtkachels
 
Vraag 178 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Gemeenten kunnen de aanwezigheid van houtkachels niet verbieden. Voorts is er nauwelijks
ruimte voor de gemeenten om lokale regels te stellen voor het afvoeren van het rookgas. In
artikel 4 van de Algemene Plaatselijke Verordening kunnen regels gesteld worden, maar dan
moet wel sprake zijn van inbreuk op de openbare orde.
 
Inmiddels is er wel een Schone Lucht Akkoord gesloten tussen Rijk, Provincies en gemeenten.
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Het doel van dat akkoord is om de luchtkwaliteit te verbeteren. Vanuit het Schone Lucht Akkoord
worden bedragen beschikbaar gesteld om overlast van houtkachels te verminderen en liefst te
voorkomen. In 2023 is een bedrag van € 7 miljoen landelijk daarvoor vastgesteld. Ook is er een
Specifieke Uitkering Schone Lucht Akkoord (SpUk SLA) en de gelden daarvan zijn bedoeld voor
gemeenten die het Schone Lucht Akkoord hebben ondertekend.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

1. Heeft de gemeente Westland zich aangemeld voor het Schone Lucht Akkoord? Blijkbaar is
aansluiting te allen tijde mogelijk. Zou de gemeente Westland niet zijn aangesloten, kan
alsnog aansluiting plaatsvinden. Na aansluiting kan aanspraak gemaakt worden op een
Specifieke Uitkering Schone Lucht Akkoord (SpUk SLA).

2. Is het College bereid om dan die subsidie in te zetten voor het bevorderen van schone
lucht in Westland?

 Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

12 februari 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake aanvullende vragen verlichten zebrapaden in Westland
 
 
Vraag 179 2022-2026
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Edelachtbaar College,
 
Eerder stelden wij een artikel 42-vraag over de verdere beveiliging van zebrapaden door
bijvoorbeeld verlichting zoals nu ook gebeurd is bij de oversteekplaats bij het Prinsenbos / Grote
Achterweg.
 
Naar aanleiding van de berichten daarover kregen we een aantal suggesties aangereikt over
zebra’s die mogelijk zijn met zogenaamde Zebra-Safe-systemen. Dit zijn systemen die veiligheid
op oversteekplaatsen / kruisingen / rotondes bevordert. Om deze systemen toe te passen wordt
niet alleen een verhoging van de veiligheid van overstekende fietsers en voetgangers bereikt,
maar voorts blijkt in de praktijk dat een en ander ook leidt tot een goede aanpassing van de
snelheid van het autoverkeer, terwijl de wegcapaciteit / verkeersdoorstroming verbeterd wordt.
Voorts blijken na toepassing van de systemen fysieke aanpassingen van de weg niet nodig en
kostbare reconstructies kunnen achterwege blijven en de verkeersafwikkeling / wegcapaciteit
wordt niet verder aangepast.
 
De mail die ons aan werd toegestuurd, voegen we bij.
 
Dit leidt tot de volgende aanvullende vraag:

1. Is het College bereid om met de verzender van de mail contact op te nemen of de Zebra-
Safe-systemen ook in Westland eventueel kunnen worden aangebracht?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

13 februari 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake diverse verkeerssituaties
 
Vraag 180 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Inzake Wateringen zou door het College een avond georganiseerd worden over
kortetermijnoplossingen voor de verkeersdoorstroming in Wateringen, maar ook structurele
oplossingen om te komen tot een betere verkeersdoorstroming in Wateringen. Diverse inwoners
van Wateringen hebben daar hun visie op gegeven en het lijkt goed om dat een keer gezamenlijk
te behandelen om te bezien of daar op korte termijn mogelijkheden voor zijn.
 
De wethouder heeft toegezegd dat voor wat betreft de Koningin Julianaweg op korte termijn de
nodige aanpassingen zouden gaan plaatsvinden, zulks na het rapport van Arcadis en ook na een

Bijlage e-mail Zebra Safe

https://mcusercontent.com/c07af3e4ecb3dcc8ca0b2ca83/files/dfe41c23-31e2-babf-163e-bf2489a2a7fb/Bijlage_1_artikel_42_vraag_12_2_24_e_mail_inz._Zebra_Safe_systemen_8_2_24.pdf


26-02-2024 14:49 Nieuwsbrief De Spiegel van Westland Verstandig editie nr. 49

https://mailchi.mp/c125ea519c38/nieuwsbrief-de-spiegel-van-westland-verstandig-editie-nr-10688381 17/22

aantal terechte opmerkingen over de verkeersveiligheidsaudit fase 1 Koningin Julianaweg. Tot
nog toe hebben we daar niets van gemerkt en er vinden ook geen werkzaamheden of
aanpassingen plaats.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:
 

1. Wanneer gaat de avond over Wateringen georganiseerd worden zoals toegezegd?
2. Hoe staat het met de verbeteringen van de Koningin Julianaweg en toezeggingen

daarover en de belofte van de aannemer dat hij de kosten van de aanpassingen voor zijn
rekening neemt?

 Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

15 februari 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake aanhoudende klachten over slecht OV-vervoer door EBS
 
Vraag 181 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
In korte tijd komen bij onze fractie tientallen klachten binnen over niet rijdende bussen. We willen
allemaal een goed openbaar vervoer van en naar Westland, maar de wijze waarop EBS inhoud
geeft aan dit vervoer is slecht te noemen.
 
Hieronder twee voorbeelden van recente klachten:
 
“U heeft al enkele malen het OV geagendeerd, waarvoor dank.
Maar helaas zit er nog geen verbetering is, dus hier wat ervaringen van onze dochter die sinds
september 2023 in Delft naar school gaat.
Meerdere keren staan wachten op een bus die niet kwam en erachter komen dat het Westland
ronduit slecht bereikbaar is met het OV.
Hieronder zomaar een dag:
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Ik zit op school op Inholland Delft. Elke dag is het weer een uitdaging om met het ov van en naar
school te reizen. Het liefst zet ik mijn fiets bij de bushalte van de Heenweg neer. Dit is het
dichtstbij, maar helaas fiets ik elke dag naar het busstation Naaldwijk omdat bus 455 vaak niet
rijdt.
Vandaag was het bijvoorbeeld weer drama. Ik wil van school naar huis. Ik kijk op 9292.nl en zie
dat de bus 455, die ik normaal hoor te nemen, uitvalt, net zoals de bussen ervoor en erna. Dus
ga ik maar met bus 40 naar het station. Bij het station aangekomen wil ik via Rijswijk naar
Naaldwijk. Helaas de trein richting Rijswijk net gemist en door werkzaamheden rijdt hij ook niet zo
vaak als normaal. In plaats van wachten op een nieuwe trein pak ik de sprinter naar Schiedam.
Dan kan ik bus 456 nemen naar Naaldwijk.
Aangekomen op Schiedam zie ik dat 456 uitvalt. Dus moet ik, samen met ongeveer het hele
Westland, wachten op de volgende bus, die gelukkig wel rijdt. Na een tijd in een overvolle bus
gezeten te hebben kom ik eindelijk aan op het busstation. En dan nog 20 min naar huis fietsen.
Hopelijk steunt dit u in uw strijd voor een beter bereikbaar Westland.”
 
en
 
“In december heeft er een artikel van jullie in de Westlandse krant gestaan over het OV in het
Westland. Ik wil daar nog graag op reageren.
Wij wonen in 's-Gravenzande en mijn dochter moet dagelijks met het OV naar haar opleiding in
Rotterdam. Zij moet dan bus 31 van 's-Gravenzande naar Hoek van Holland nemen. Regelmatig
komt er echter geen bus opdagen op. Wanneer de volgende bus na 20 minuten dan wel komt
opdagen, mist zij vervolgens haar aansluiting met de metro naar Rotterdam. Gevolg: zij moet in
Hoek van Holland weer 20 minuten wachten op de volgende metro en is daardoor te laat op
school. 
Soms probeert zij dan maar een bus eerder te pakken in de hoop dat zij dan niet te laat komt,
maar dan komt het ook regelmatig voor dat de bus niet komt opdagen. Dit geldt trouwens ook
voor de terugreis (Hoek van Holland - 's-Gravenzande). Waardeloos dus.
Zij heeft ook regelmatig geprobeerd via Naaldwijk - Schiedam te reizen naar school, maar dit
werkt ook totaal niet. De opstapplaatsen in 's-Gravenzande zijn ten eerste veranderd. Vroeger
kon zij opstappen bij de Naaldwijkseweg, nu moet zij 20 minuten lopen naar de bushalte bij de
Heliotroop in 's-Gravenzande. Dat is de dichtstbijzijnde halte voor ons vanaf het Zandevelt.
Wanneer zij bus 456 terug neemt van Schiedam naar Naaldwijk, mist zij altijd de aansluiting van
bus EBS 455 die van Naaldwijk naar 's-Gravenzande gaat. Zij staat dan ook standaard 20/30
minuten te wachten in Naaldwijk. Lijkt mij een kwestie van communicatie tussen de
buschauffeurs (?).
Wanneer ik zelf voor mijn werk vanuit Den Haag kom (EBS 456) en ik moet overstappen op bus
455 dan is er ook nooit een goede aansluiting en sta je lang te wachten op de volgende bus.
Ik hoop dus dat er inderdaad eens goed gekeken wordt naar het OV in het Westland. Deze was
al niet opperbest, maar is alleen maar slechter geworden.”
 
De wethouder geeft steeds aan dat overleg met EBS gevoerd wordt en dat de problemen worden
opgelost, echter in de praktijk blijkt dat gewoon niet te werken. Elders in Nederland wordt EBS
veel meer in het nauw gedreven en wordt gedreigd met opzegging van de
concessieovereenkomst. De indruk bestaat dat er te slap wordt opgetreden richting EBS door
MRDH en in het verlengstuk daarvan de gemeente.
 
 

http://9292.nl/


26-02-2024 14:49 Nieuwsbrief De Spiegel van Westland Verstandig editie nr. 49

https://mailchi.mp/c125ea519c38/nieuwsbrief-de-spiegel-van-westland-verstandig-editie-nr-10688381 19/22

Dit leidt tot de volgende vraag:
 

Na de toezegging door de wethouder dat hij de kwestie bij de MRDH en EBS zou
aankaarten, is geen zichtbare verbetering opgetreden. Is dit voor de wethouder reden om
een tandje bij te zetten richting MRDH en EBS en ook MRDH te verzoeken EBS de wacht
aan te zeggen als nu niet per ommegaande verbetering optreedt?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

16 februari 2024

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake suggesties voor verbetering van het openbaar vervoer in Westland
 
Vraag 182 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Bij onze fractie komen suggesties binnen voor verbetering van het openbaar vervoer in Westland.
Ook recent hebben wij bij een raadsinformatieavond daarover gebrainstormd.
 
Een van de vele suggesties is: het realiseren van een rechtstreekse bus tussen de Verdilaan en
Hoek van Holland vice versa en dan kan daar de metro genomen worden naar Schiedam /
Rotterdam en op die manier kunnen ook Delft en Den Haag snel en op zeker bereikt worden. Het
is natuurlijk curieus dat een dergelijke busverbinding er nog niet is.
 
De vraag is dan ook:

Is het College bereid om op heel korte termijn een rechtstreekse busverbinding te
verzorgen tussen de Verdilaan en Hoek van Holland?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
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Burgerkantoren Westland Verstandig 
Wilt u met één of meer fractieleden een gesprek, kom langs. U kunt altijd ook een
afspraak maken per telefoon of per mail of app. U kunt dan klachten / meldingen
doen, maar zeker ook goede ideeën doorgeven voor een betere gemeente Westland.
Of kom gewoon een bakkie doen en laat u bijpraten over onze ambities en plannen
voor de komende tijd!

Bezoek ons Burgerkantoor ‘s-Gravenzande op werkdagen tussen 13.00 uur en
15.00 uur aan het Marktplein 10 in ’s-Gravenzande of ons Burgerkantoor
Naaldwijk aan de Prinses Julianastraat 43a op dinsdag, woensdag en
donderdag tussen 13.00 uur en 15.00 uur. Ook kan altijd een afspraak gemaakt
worden op 06-53401068 of mailen naar info@duijsens.net.
 

mailto:info@duijsens.net
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Wij gaan langskomen bij u
Westland Verstandig weet graag wat er leeft bij
de inwoners. Wij gaan de Westlandse dorpen in
om te horen wat er leeft, wat nog beter kan en
welke informatie ontbreekt. Onze
vertegenwoordigers komen dan langs.
 

En wat nu?
In Westland is op veel gebieden nog erg veel
werk aan de winkel. Uiteraard zijn we trots op
Westland en haar inwoners. Dat maakt ook dat
we de bestaande vraagstukken nu moeten
beetpakken en niet naar de toekomst moeten
doorschuiven. Belangrijk voor jong en oud en
iedereen daartussen.
 
 

Inschrijven. Wilt u, vrienden / kennissen/
familie de Spiegel ook ontvangen, geef
bericht!
Wilt u graag op de hoogte zijn van de laatste nieuwtjes van
Westland Verstandig, schrijf u dan in om deze SPIEGEL
VAN WESTLAND te ontvangen. Dat kan door naar onze
website te gaan of per mail of telefonisch of bij een bezoek
aan één van onze Burgerkantoren. U ontvangt dan

Indien u geen
e-mail meer
wenst te
ontvangen
(AVR/GDPR)
gaarne melden.
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geregeld de SPIEGEL in uw mailbox. Wilt u ideeën,
suggesties of opmerkingen maken, laat het ons weten. 

Bij voorbaat
dank!

Tel.nr. 06-53401068 mail: info@duijsens.net
website: www.westlandverstandig.nl 

Copyright © 2024 WestlandVerstandig, All rights reserved.

Wil je iets aanpassen aan het ontvangen van onze emails?
Je kan de instellingen hier updaten of je uitschrijven van deze
lijst.

 

Westland Verstandig
Burgerkantoor Naaldwijk
Pr. Julianastraat 43a, Naaldwijk
Geopend op dinsdag-, woensdag- en donderdagmiddag tussen
13.00 uur en 15.00 uur

Burgerkantoor ’s-Gravenzande
Marktplein 10, 's Gravenzande
Geopend op werkdagen tussen 13.00 en 15.00 uur.

U kunt uiteraard altijd bij ons een afspraak maken voor een
gesprek. U kunt dat via e-mail adres of telefoonnummer 06 -
53401068 doen.
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